
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 19. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 482

Vil ministeren, i lyset af "Aftale om kompensation til boligejerne og fortsat tryghed om bo-

ligbeskatningen" af 15. maj 2020, opgøre de økonomiske effekter ved en fuldstændig af-

skaffelse af dækningsafgiften på erhvervsejendomme i hvert af årene 2020 til 2030? I be-

svarelse bedes ministeren opgøre effekten på henholdsvis beskæftigelsen, BNP og den

offentlige saldo efter tilbageløb og adfærd.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kathrine Olldag (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kathrine.Olldag@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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